
ProtokoN Nr 50/16
posiedzenia Zarzqdu Powiatu Minskiego

w dniu 11 kwietnia 2016 r,

W posiedzeniu uczestniczyli:

Starosta - Antoni Jan Tarczynski
Wicestarosta - Krzyszlof Ptochocki

czlon kowie Zarzqdu : t-u kasz Bog ucki
Marek Pachnik
Piotr WieczoreK

orazt Teresa Bqk - Skarbnik Powiatu
Urszula Soroka -z-canacz. Wydzialu Oswiaty iPromocji
Wojciech Osinski - nacz. Wydz. Gospodarki Nieruchomo5ciami
Artur Wigckowski - dyr SPZOZ w Minsku Maz.
Czestaw Mazek - z-ca dyr. SPZOZ w Minsku Maz.
Andrzej Solonek - dyr Zarzqdu Drog Powiatowych w Minsku Maz.
Krzysztof Arcimowicz - z-ca nacz. Wydz. Architektury i Budownictwa

Porzqdek posiedzenia:

t n+,^,^.^i^ ^^-i,| \JLWarCteposleozenta,
2 Przyjqcie porzqdku obrad.
3. Informacja o dzialalnoSci Starosty w okresie od poprzedniego posiedzenia
4 Sprawy sluzby zdrowia.
5 Przylqcie projektow uchwat i innych materialow na XIV sesjq Rady Powiatu Mihskiego.
6 Uzgodnienie projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla solectw:

Mrozy, Kruki Wola Paproinia, Gojszcz, Wola Rafalowska, Rudka, Guzew, Jeruzal gm Mrozy.
7. Podjqcie uchwaiy w sprawie u2yczenia czgsci nieruchomoSci polozonej w miejscowo6ci

Jozefow, gmina Mifisk Mazowiecki stanowiqcej drogq powiatowq nr 2748W.
8 Podjgcie uchwaly w sprawie udzielenia upowaznienia dyrektorowi Zarzqdu Drog Powiatowych

w Mihsku Mazowieckrm do prowadzenia inwestycji
9 Podjqcie uchwaly w sprawie zaopiniowania propozy izaliczenia drogi na terenie

Mazowiecki do kategorii drog gminnych.
Gminy Minsk

10 Podjqcie uchwaly w sprawie zaopiniowania propozycji zaliczenia drog na terenie Gminy Mrozy
do kategorii drog gminnych.

11 Rozpatrzente wniosku zloZonego przez Fundacjq Mivena w Minsku Mazowieckim,
o wprowadzenie zmian w UMOWIE NR/2015/K o wsparcie realizacjizadania publicznego pod
nazwq'.,,1X Mivena Etno-Kabaret".

12 Przedstawienie opinii komisji w sprawie wnioskow o udzielenie dotacji z budzetu Powiatu
Minskiego na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku
wpisanym do rejestru zabytkow.

13. Przedstawienie wynikow konsultacji dotyczqcych ustalenia planu sieci publicznych szkol
ponadgimnazjalnych oraz szkol specjalnych w Powiecie Mi6skim.

14. Podjgcie uchwaly w sprawie zmian w budzecie Powiatu na 2016 rok.
15 Sprawy rozne.
'16 Przyjqcie protokolu posiedzenia w dniu 30 marca 2016 r.
17. Zamknigcie posiedzenia.

Ad. 1

Starosta - Antoni Janlarczynski otworzyl posiedzenie.



Ad.2
Starosta przedstawil porzqdek posiedzenia, ktory zostal przyjqty jednogtosnie.

Ad. 3

Starosta - Antoni Jan T arczynski poinformowal o nastqpujqcych sprawach:
- wptynglo pismo informujqce o zmianie terminu na 1 czerwca br. w sprawie dot, zwrotu
subwencji oSwiatowej,
- nastqpila zmiana na stanowisku Komendanta Wojewodzkiego Panstwowej Strazy
Pozarnej, sluzbq zakonczyl Jozef Galica,
- wptynqto pismo podpisane pzez Wojta Gminy Minsk Mazowiecki a zlolone w imieniu
wojtow i burmistrzow w sprawie stanowiska dotyczqcego Planu zrownowazonego
rozwoju publicznego transporlu zbiorowego.

Wicestarosta - Krzysztof Plochocki poinformowal o nastgpujqcych sprawach.
- uczestniczyl w spotkaniu LOT Wielkiego Goscirlca Litewskiego dot. planu rozwoju,
wlqczenia nowych jednostek i dziaNan, ktore bqdq podjgte w najblizszych latach.

Ad.4
Starosta - Antoni Jan Tarczynski zwrocil siq o przedstawienie informacji nt.

biezqcej sytuacji w SPZOZ oraz informacji dotyczqcej inwestycji.
Dyrektor SPZOZ - Artur Wigckowski powiedzial, 2e rozstrzygnigty zostat

przetarg na kolejny etap pawilonu wybrana zostala ofefta Andrzej Slqzak OBIS 2
z Wroclawia i 22 marca br. zostata podpisana umowa w tym zakresie. Przygotowany
zostal harmonogram i kosztorysy, ktore zostaly podpisane. Dodal, 2e zgodnie
z harmonogramem zakortczenie prac ma nastqpic do konca listopada2016 r. (wraz
z pozwoleniem na uzytkowanie). Wyjasntl,2e w dniu 18 kwietnia br. odbqdzie sig
otwarcie ofert w przetargu na remont przychodni (z wymianq windy) i na zakup karetki.
P. Adur Wigckowski poinformowal, 2e w dniu B kwietnia br. miala miejsce awaria
hydrantu przeciwpozarowego w szpitalu, woda zalala pracowniq tomograficznq,
pracownig ultrasonograficznq i inne pomieszczenia. Wezwana zostala stra|polarna,
obecnie trwa osuszanie pomieszczeh i bqdq wzywane serwisy.

Z-ca dyr. SPZOZ - Czeslaw Mazek dodat, 2e awaria nastqpila o godz. 22.00
i zalaniu uleglo kilka pomieszczen i uszkodzeniu mogly ulec niektore komputery, nie
uruchomiono rowniez tomografu tylko wezwano serwis. Wyjasnit, 2e w zwiqzku
z zaislnialq awariq wykonane zostanq przeglqdy hydrantow.
Nastqpnie p. Czeslaw Mazek odniosl siq do kwestii zwiqzanych z inwestycjq dot.
pawilonu iwyjaSnit,2e w umowie zostata wpisana data zakonczenia inwestycji
1 5 listopad a, ale wykonawca powiedzial, 2e jest to za dlugi okres realizacji.
Skarbnik Powiatu - Teresa Bqk zwrocita siq o sprawdzenie harmonogramu pod
wzglgdem rachunkowym,

P. t-ukasz Bogucki zwrocil siq z pytaniem, jak wyglqda kwestia parkingu.
Dyrektor sPzoz powiedzial, 2e czeka na zmianq miejscowego planu
zagospodarowania przestrzennego, w ktorym obecnie jest zapis - przeznaczenie teren
zielony i dopoki nie zostanie to zmienione nie mo2na zrobic trwatej nawierzchni.
P. t-ukasz Bogucki powiedzial,2e molna wydzielic ten sektor i dla niego przygotowac
zmiang miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego i nie trzeba czekac na
ustalenia dla pozostalego terenu. Zwrocll siq z pytaniem, czy nie mo2na bytoby
wystqpic w tym zakresie do Urzgdu Miasta
P. Artur Wiqckowski powiedzial, 2e korespondencja w tym zakresie byla prowa dzona.



P, t-ukasz Bogucki powiedzial,2e naleZy ponowic proSbg i zaproponowac wydzielenie
sektora.

Starosta Antoni Jan Tarczynski zwrocit siQ do dyrektora SPZOZ
o przygotowanie pisma do Burmistrza Miasta Minsk Mazowiecki o wydzielenie sektora
i uchwalenie dla niego zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego.

P. Piotr Wieczorek zaproponowaf wykonanie w miejscu, gdzie parkowane sq
samochody trawy syntetycznej na podbudowie.

Wicestarosta - Krzysztof Ptochocki zaproponowal, aby przygotowac projekt
ogrodzenia (zamiast siatki) na odcinku od drogerii na ul. I PLM na calym odcinku
z podaniem szacunkowych kosztow.
Dyrektor SPZOZ powiedzial, 2e w momencie gdy zostanie wykonany parking trzeba
bgdzie ogrodzic catq posesjg.
P. t-ukasz Bogucki zwrocil siq o wykonanie przejscia z parkingu przy ul. I PLM na teren
szpitala i zniwelowanie krawgznika.

Wicestarosta - Krzysztof Plochocki powiedzial, 2e Irzeba isc w kierunku, Ze
przygotowany zostanie projekt frontu i jezeli burmistrz nie wniesie sprzeciwu co do
tego parkingu to po prostu go wykonamy.

Starosta - Antoni Jan Tarczynski powiedzial, ze jest to nasz teren i nalezy
podjqc rozmowy na temat zmiany miejscowego planu zagospodarowania
przestrzennego dla wydzielonego sektora.
Ponadto Starosta zwrocil sig z pytaniem, czy nastqpily zmiany jesli chodzi o wptaty
gmin na zakup karetki, czy ktos poza GminqMrozy, Gminq Siennica, Miastem Minsk
Mazowiecki, Gminq Minsk Mazowiecki i Gminq Ceglow zadeklarowal pomoc
finansowq.
Dyrektor SPZOZ wyjasnil, 2e nikt wiqcej nie zadeklarowal pomocy finansowej
w zakupie karetki.
P. Artur Wigckowski poinformowal, ze jesli chodzi o funkcjonowanie oddziatow
szpitalnych to funkcjonujq normalnie, na Oddziale Wewngtrznym jest petne obtozenie.
Podjgte zostaly dzialania zwiqzane z udoskonaleniem zarzqdzania lekami
i materialami medycznymi. W zwiqzku z zaistnialq awariq trzeba bylo zabezpieczyc
dodatkowq karetkq na przewoz chorych na badania tomograficzne. Wyjasnit, 2e po
I kwartale nadwykonania w specjalistyce sE na ponad 50.000 zl i nale2y to trochg
ograniczyc, gdy2 w tym roku NFZ nie zaplaci za nadwykonania.
Dyrektor SPZOZ wyjasnil, 2e w przychodni zmieniona zostanie rejestracja i bqdzie
wydzielona rejestracja telefoniczna. Bgdq dwie rejestracje, z ktorych jedna bgdzie dla
poz oraz dwoch lub trzech specjalistyk i jedna rejestracja, w ktorej bqdq tylko
specjalistyczne poradnie. Oddzielne rejestracje bgdq dla pediatrii i zdrowia
psychicznego. Po wykonaniu remontu przychodni powstanie tylko jedna rejestracja.
Ponadto wyja6nil, ze od 3 m-cy w SPZOZ dziala nocna i swiqteczna opieka w innym
miejscu tj. tam gdzie sq poradnie chirurgiczne. W najblizszym czasie wprowaozona
zostanie rowniez zmiana w poradni noworodkowej oraz polqczone zostanq rejestracje
do Rtg, poradni chirurgicznej i ortopedycznej.

Skarbnik Powiatu - Teresa Bqk zwrocila siq z pytaniem, co zmieni oddanie
pawilonu np. w grudniu, bo pawilon nie mo2e stac nie wykorzystywany, zeby nie
generowal olbrzymich kosztow, czy jestesmy przygotowani na wdrozenie nowych
kontraktow, 2eby zm niejszyc koszty.

Dyrektor - Artur Wigckowski powiedzial, 2e bgdzie negocjowal z NFZ kontrakt,
a ponadto jest mozliwosc wynajmu pomieszczen na uslugi komercyjne. Ponadto
zwrocil uwagg, ze budowane nowe sale operacyjne umozliwiq rczszerzenie uslug, ale
przede wszystkim zaslqpiq obecne sale operacyjne, ktore nie spelniajq wymogow.



Starosta - Antoni Jan f arczynski zwrocrl sig z pytaniem, czy firma Akpol
naprawila dach na budynku pawilonu.

P. Czeslaw Mazek wyja5nil, ze firma zostata jeszcze raz wezwana do zajqcia
stanowiska w tej sprawie i wezwana na podstawie wcze6niejszej ekspertyzy
sporzqdzonej przez rzeczoznawcq do usuniqcia wszystkich usterek wskazanych
w ekspertyzie i ma na to 2 tygodnie, a je2eli nie zrealizuje to zlo2ony zostanie pozew
do sqdu.

Ad. 5
Starosta - Antoni JanTarczyhski przedstawil projekt porzqdku obrad sesji Rady

Powiatu w dniu 27 kwietnia br.

- Sprawozdanie z dzialalno6ci Komendanta Powiatowego Policji w Minsku
Mazowieckim za 2015 r. wraz z informacjE o stanie bezpieczenstwa i porzqdku
publicznego w powiecie.

Materiaf przyjgto bez uwag.
- Rozpatrzenie informacji Panstwowego Powiatowego Inspektora Sanitarnego
w Minsku Mazowieckim o stanie bezpieczenstwa sanitarnego w powiecie.

Material przyjqto bez uwag.
- Przedstawienie przezZarzqd Powiatu oceny zasobow pomocy spolecznel.

Material przyjqto bez uwag.
- Sprawozdanie z realizaqi Programu wspolpracy z organizacjami pozarzqdowymi
oraz podmiotami wymienionymi w a11. 3 ust. 3 ustawy o dzialalnosci pozytku
publiczneg o oraz o wolontariacie za 2015 rok.

Material przyjgto bez uwag.
- Podjqcie uchwaiy w sprawie okreslenia zadan finansowanych ze Srodkow
Panstwowego Funduszu Rehabilitacji osob Niepelnosprawnych w 2016 r.

Materiat przyjqto bez uwag.
- Podjgcie uchwaly zmieniajqcej uchwatQ w sprawie nadania Statutu Powiatowego
Centrum Pomocy Rodzinie w Minsku Mazowieckim.

Material przyjqto bez uwag.
- Podjqcie uchwaty zmieniajqcej uchwalg w sprawie nadania Statutu Domowi Dziecka

w Falbogach.
Material przyjgto bez uwag.

- Podjgcie uchwaiy zmieniajqcej uchwalg w sprawie ustalenia rozkladu godzin pracy
aptek ogolnodostgpnych na terenie powiatu minskiego.

Material przyjgto bez uwag.
- Podjqcie uchwaty w sprawie ustalenia planu sieci publicznvch szkol
ponadgimnazjalnych oraz szkol specjalnych w powiecie Minskim.

Materiaf przyjgto bez uwag.
- Podjgcie uchwaly w sprawie wyrazenia opinii dotyczqcej sprzeda2y nieruchomosci
stanowiqcej wtasnosc Powiatu Mihskiego potozonej w Nowych Groszkach, gmina
Katuszyn.

Material przyjqto bez uwag.
- Podjgcie uchwaly w sprawie udzielenia ze Srodkow budzetu Powiatu Minskiego w
roku 2016 dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy
zabytku wpisanym do rejestru zabytkow.

Material przyjqto bez uwag.
- Podjgcie uchwaty w sprawie udzielenia ze Srodkow budzetu Powiatu Minskiego w
roku 2016 dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy
zabytku wpisanym do rejestru zabytkow.



Material przyjqto bez uwag.
- Podjgcie uchwaty zmieniajqcej uchwalq w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej
Powiatu Mifrskiego na lata 2016-2024.
- Podjqcie uchwaly zmieniajqcej uchwalg w sprawie uchwaty budzetowej Powiatu

Minskiego na 2016 r.

Starosta Antoni Jan Tarczynski zaproponowal przyjgcie do realizaqi listy
podstawowej i listy rezerwowowej odnow nawierzchnizaproponowane przezdyrektora
ZDP. Ponadto poinformowat, ze otwarte zostaty oferly na zadanie dot. budowy
chodnika przy ul. Pustelnickiej w Dqbem Wielkim i oferty opiewajq na kwoty od
247.000 zl do 320.000 zl (w budzecie zabezpieczone zostaty srodki w kwocie
400.000 zt) oraz otwarte zostaly oferty na zadanie polegajqce na przebudowie
przepustu ramowego na drodze Latowicz-Mrozy-Kaluszyn oferty opiewajq na kwoty od
'100.000 do 124.800 zt (zabezpieczono w budzecie na ten cel kwotg 167.000 zt).
Starosta poinformowal rownie2, 2e w dniu dzisiejszym uptywa termin skladania ofert
w zakresie hali sporlowej przy Zespole Szkol Nr 1 w Minsku Maz.

Skarbnik Powiatu Teresa Bqk poinformowala, 2e wpfyngta informacja
o ostatecznych kwotach subwencji 1.993.064 zl i dotacji 152.047 zl.
Nastgpnie wyjasnila, ze do zmian w budzecie nale2y wprowadzic m.in.:
- zwigkszenie planu dochodow biezqcych o kwotg 140.308 zl zlytulu przewidywanych
pzez MF wplywow z podatku dochodowego od osob fizycznych,
- zwigkszenie planu dochodow brezqcych o kwotq 1.853.466 zl z tytulu naliczenia
wyZszej kwoty subwencji o6wiatowej,
- zwiqkszenie planu dochodow majqtkowych o kwotg 690.800 zl z tytutu
przewidywanego dofinansowania zadania drogowego ze srodkow subwencji ogolnej,
- zwigkszenie planu dochodow o kwotg 149.400 zlw zwiqzku z podwyzszeniem planu
dotacji dla domow pomocy spolecznej,
- zwigkszenie planu wydatkow o kwotg 160.000 zlnaprzebudowg budynku ZS Nr 1

w Minsku Maz. w zakresie montazu wewngtrznej windy dla osob niepelnosprawnych,
- zwiqkszenie planu dochodow o kwotg '130.000 zl na przebudowg budynku ZSE
w Minsku Maz. w zakresie montazu wewngtrznej windy dla osob niepelnosprawnych.

Ad. 6

Z-ca naczelnika Wydzialu Architektury i Budownictwa - Krzysztof Arcimowicz
powiedzial, 2e Burmistrz Mrozow wystqpit z wnioskiem o uzgodnienie zmian
w miejscowym planie zagospodarowania przestrzennego dla solectw: Mrozy, Kruki,
wola Paprotnia, Gojszcz, wola Rafatowska, Rudka, Guzew, Jeruzal gm. Mrozy.
Wyjasnil, 2e zmiany dotyczq wylqcznie czqsci tekstowej planu. Nastgpnie przedstawil
propozycje zmian:
- w $ 5 propozycja dodania ust. 6 dot. obowiqzku zachowania ustalonej szerokoSci
(dtugosci) elewacji frontowej, zeby obowiqzek ten dotyczyl wylqcznie budynkow
usytuowanych w liniach, tak jak sq narysowane na rysunku planu, nie w gtqb dziatki,
- w S 7 propozycja dodania zapisu ,,zakazuje siq unieszkodliwiania i skladowania
odpadow na terenie objgtym ustaleniami planu",
- w S 16 wykreslenie zapisu dot. mozliwo6ci usytuowania zakladow unieszkodliwiania
odpadow komunalnych.
P . Krzyszlof Arcimowicz wyjaSnil, 2e zmiany nie dotyczq nieruchomosci nalezqcych do
powiatu minskiego oraz nie dotyczq drog powiatowych. Nastgpnie zaproponowa{
uzgodnic pozytywnie zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego.

Zarzqd Powiatu jednogtosnie pozytywnie uzgodnit zmiany miejscowego planu
zagospodarowa n ia przestrzen nego.



Ad.7
Naczelnik Wydziatu Gospodarki NieruchomoSciami Wojciech Osinski

powiedzial, ze wojt gminy Minsk Mazowiecki poinformowal, 2e zamierza wybudowac
z wfasnych Srodkow w pasie drogowym drogi powiatowej Rzakta-Jozefow odcinek
chodnika wrazz niezbgdnymi elementami odwadniajqcymi.\N zwiqzku z powy2szym
zwrocono sig z prosbq o zawarcie umowy uLyczenia pasa drogowego ww. drogi na
okres od 10 maja do 31 pa2dziernika 2016 r. w celu przeprowadzenia robot
budowlanych.
Dodal, 2e ZDP pozytywnie zaopiniowal powyzszy wniosek.
Nastgpnie odczylal projekt uchwaly w sprawie uZyczenia czqsci nieruchomoSci
polozonej w miejscowo6ci Jozefow, gmina Minsk Mazowiecki, stanowiqcej drogq
powiatowq nr 274BVtl; przeprowadzono glosowanie, w ktorym za podjqciem uchwaly
Zarzqd Powiatu opowiedzial siq jednogfoSnie.

Zarzqd Powiatu podjqN uchwaNg Nr 309/16 w sprawie u2yczenia czgsci
nieruchomo6ci poNo2onej w miejscowoSci Jozefow, gmina Minsk Mazowiecki,
stanowiqcej drogg powiatowq nr 27 48W.

Ad. I

Starosta - Antoni Jan Tarczynski odczytal projekt uchwaty w sprawie udzielenia
upowaznienia dyrektorowi Zarzqdu Drog Powiatowych w Minsku Mazowieckim do
prowadzenia inwestycji. WyjaSnil, ze chodzi o nastqpujqce zadania.

a) ,,Przebudowa mostu w msc. Starogrod na rzece Swider w ciqgu drogi powiatowej
nr 2246VY Stara Wies-Wolka Dluzewska -Parysow"

b) , Przebudowa drogi powiatowej nr 2227W ul. Koscielna i Przemyslowa w Minsku
Mazowieckim wraz z przyleglymi parkingami na odc. od km 0+011,02 do km
0+900, dl. 888,98 mb".

Nastgpnie przeprowadzono glosowanie, w ktorym za podjgciem uchwaly Zarzqd
Powiatu opowiedziat siq jednoglosnie.

Zarzqd Powiatu podjqt uchwalg Nr 310/16 w sprawie udzielenia
upowa2nienia dyrektorowi Zarzqdu Drog Powiatowych w Mifisku Mazowieckim
do prowadzenia inwestycji.

Ad. 9
Dyrektor ZDP w Minsku Maz. - Andrzej Solonek powiedzial, 2e z wnioskiem

o zaopiniowanie zmiany kategorii drogi relacji Stare Zakole - Marianka zwrocil siq Wojt
Gminy Minsk Mazowiecki. Dodat, 2e ZDP pozytywnie zaopiniowal propozycjq
zaliczenia ww. drogi do kategorii drog gminnych. Nastgpnie odczytal projekt uchwaly
w sprawie zaopiniowania propozycji zaliczenia drogi na terenie Gminy Minsk
Mazowiecki do kategorii drog gminnych.
Nastqpnie przeprowadzono glosowanie, w ktorym za podjqciem uchwaly Zarzqd
Powiatu opowiedziat sig jednoglosnie.

Zarzqd Powiatu podjql uchwaNg Nr 311116 w sprawie zaopiniowania
propozycjizaliczenia drogi na terenie Gminy Minsk Mazowiecki do kategorii drog
gminnych.

Ad. 10
Dyrektor - Andrzej Solonek poinformowal, 2e z wnioskiem o zaopiniowanie

propozycji zmiany kategorii drog. ul. Familijnej i ul. Wolskiej w Woli Rafafowskiej,
ul. Teodora Dunina w Woli Rafalowskiej i ul. Poludniowej w Woli Paprotnrej zwrocil sig



Burmistrz lVrozow. Dodal, 2e Zarzqd Drog Powiatowych pozytywnie zaopiniowal
powyzszy wniosek.
Kolejno odczytal projekt uchwafy w sprawie zaopiniowania propozycji zaliczenia drog
na terenie Gminy Mrozy do kategorii drog gminnych; przeprowadzono glosowanie,
w ktorym za podjgciem uchwaly Zarzqd Powiatu opowiedziat sig jednogtosnie.

Zarzqd Powiatu podjql uchwaNg Nr 312116 w sprawie zaopiniowania
propozycii zaliczenia dr6g na terenie Gminy Mrozy do kategorii dr6g gminnych.

Ad. 11

Z-ca nacz, Wydziatu OSwiaty i Promocji - Urszula Soroka powiedziala, 2e
w dniu 7 kwietnia br. wptynql wniosek Fundacji ,,Mivena" z prosbq o akceptacjq zmiany
w harmonogramie realizaclizadania Festiwal Mivena Etno-Kabaret. Planowany termin
realizacii tego zadania to g kwietnia br., ale zwrocono siq z pro6bq o zmiang terminu
na 23 kwietnia br., gdyz w dniu g kwietnia sala w ZS Nr 1 w Minsku Maz. byla zajqta.

Zarzqd Powiatu wyrazil zgodq na zmiang terminu realizaqi zadania.

Ad. 12
Z-ca nacz, Wydzialu Oswiaty i Promocji - Urszula Soroka poinformowala, 2e

komisja powolana przez Zarzqd do zaopiniowania wnioskow w dniu 4 kwietnia br.
dokonala oceny zloZonych 4 wnioskow, z ktorych dwa nie spetniafy wymogow
formalnych tj :

- wniosek zlo2ony przez parafig Kosciota Starokatolickiego Mariawitow z Ceglowa,
ktory zosta{ odrzucony poniewa2brak byto aktualnego dokumentu potwierdzajqcego
posiadanie tytulu prawnego do zabytku, nie dolqczono pozwolenia Wojewodzkiego
Konserwatora Zabytkow na dokonanie prac, decyzja o wpisie do rejestru zabytkow nie
byla po5wiadczona za zgodnoSc z oryginalem (wartoSc zadania 103.000 zl,
wnioskowana kwota dotacji ponad 51.000 zt),
- wniosek parafii sw. Jana Chrzciciela ze Stanislawowa, ktory zostal odrzucony, gdy2
wystqpily rozbieZnosci miqdzy kosztorysem a projektem budowlanym (wartosc prac
50 000 zt wnioskowana kwota dotacji 50.000 zl)
Kolejno wyjaSnila, ze komisja pozytywnie zaopiniowafa:
- wniosek parafii pw. 5w. Stanistawa Kostki w Okuniewie, ktora zwrocila sig
o przyznanie dotacji w kwocie 40.000 zl z przeznaczeniem na konsenvacjq dwoch
barokowych oltarzy bocznych. Dodata, ze calkowity koszt zadania to kwota 55.g00 zl.
- wniosek parafii sw. Apostolow Piotra i Pawla w Dqbem Wielkim, ktora zwrocila sig
o przyznanie dotacji w kwocie 24.965,12 zl z przeznaczeniem na konsenruacjq
organow (calkowity koszt zadania 49.930 zl).
P. Urszula Soroka powiedziala,2e komisja zaproponowala przyznanie dotacji dla ww.
parafii w wysokosci po '13.000 zt.

Wicestarosta - Krzysztof Plochocki zaproponowal, aby przyznac parafiom po
20 000 zl dotacji.
Po analizie tematu Zarzqd Powiatu jednogtoSnie postanowll przyznac parafii
5w. Stanislawa Kostki w Okuniewie i parafii sw. Apostolow Piotra i Pawla w Dgbem
Wielkim po 20.000 zl.

Ad.13
Z-ca nacz. Wydziatu Oswiaty I Promocji - Urszula Soroka przedstawila wyniki

konsultacji dotyczqcych ustalenia planu sieci publicznych szkot ponadgimnazjalnych
oraz szkol specjalnych w Powiecie Minskim. Wyjasnila, ze konsultacje tnrualy od
22 marca do 6 kwietnia i zostaly przeprowaozone w formie zamieszczenia projektu



uchwafy na stronie internetowej, na tablicy informacyjnej w Starostwie oraz
poszczegolnych jednostkach, miastach i gminach oraz w formie internetowego forum
mieszkancow. W trakcie konsultacji nikt nie zgtosil uwag.

4d.14
Skarbnik Powiatu - Teresa Bqk przedstawita projekt uchwaly w sprawie zmian

w budzecie Powiatu na 2016 rok. WyjaSnita, 2e zmiany polegajq na zmianie planu
dochodow i wydatkow zwiqzanych ze zmianq kwot dotacji celowych przekazywanych
z budzetu panstwa, przeniesieniu wydatkow miqdzy paragtafami w ramach tego
samego dzialu w zakresie wydatkow biezqcych orazprzeniesieniu wydatkow zrezerwy
budzetowej i dotyczyly:
- Starostwa Powiatowego w Minsku Maz.
- Komendy Powiatowej Panstwowej Strazy Pozarnej w Minsku Maz.
- Zespolu Szkot im. M. Sktodowskiej - Curie w Mirisku Maz.
- Domu Pomocy Spolecznej w Kqtach,
- Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Minsku Maz.
- Powiatowego Urzqdu Pracy w Minsku Maz.
Skarbnik Powiatu poinformowala, ze wptyngla nota LOT Wielki Gosciniec Litewski
w kwocie 10.562,23 zl z tytulu oplat skladek czlonkowskich i jednorazowej oplaty
wprsowej.
Zarzqd Powiatu jednogtosnie wyrazil zgodq na dokonanie wplaty w kwocie
10.562,23 zl z rezerwy budzetowej.
Nastqpnie przeprowadzono glosowanie, w ktorym za podjgciem uchwaly czlonkowie
Zarzqdu glosowali nastqp ujqco :

- Starosta - Antoni JanTarczynski - za podjgciem uchwaly,
- Wicestarosta - Krzysztof Ptochocki - za podjqciem uchwaly,
- Czlonek Zarzqdu - t-ukasz Bogucki - za podjqciem uchwaly,
- Czlonek Zarzqdu - Piotr Wieczorek - za podjqciem uchwaly,
- Czlonek Zarzqdu - Marek Pachnik - za podjgciem uchwaly.
Glosow przeciwnych iwstrzymujqcych sig nie bylo.

Zarzqd Powiatu podjqN uchwalg Nr 313/16 w sprawie zmian w budzecie
Powiatu na 2016 rok.

Ad. 15
Starosta - Antoni Jan Tarczynski powiedzial, 2e dyrektor Zarzqdu Drog

Powiatowych przedstawit propozycjg dot. wykonania odnow nawierzchni.
Zaproponowal, aby podejsc do tego tematu kompleksowo i zrealizowac zarowno listq
podstawowq zawierajqcq 12 zadan i listq rezerwowq. Dodal, 2e ZDP oglosi
postqpowania i okahe siq, za jakie kwoty mozna zrealizowac zadania, bqdziemy
ewentualnie uzupelniac srodki, ale warunkiem jest, zeby informacjq o wielkosciach
miec przed sesjq Rady.

Dyrektor ZDP - Andrzej Solonek powiedzial, 2e w takiej sytuacji w dniu
jutrzejszym ogloszone zostanq postqpowania i przed sesjq powinna byc informacja
o kwotach.
Nastqpnie Starosta powiedzial,2ew zakresie zadania dot. przebudowy ul. Koscielnej
i Przemyslowej w Minsku Maz. decyzje bgdq szly w tym kierunku,2ew zale2nosci od
wyniku przetargu bqdq decyzje o realizacji bqd2 wycofaniu siq z realizacji tego
zadania.



Dyrektor Zarzqdu Drog Powiatowych poinformowal, 2e w zakresie zadania
dotyczqcego ul. Asfaltowej w Sulejowku ustalono, 2e bgdzie inwestycja bqdzie
realizowana w istniejqcym pasie drogowym. Przyjqto, 2e bqdzie realizowany ciqg
pieszo-jezdny (z kostki) na odcinku 750 m od drogi nr 2 bqdzie szeroko$ci 3 m,
natomiast na pozostatym odcinku do ul. Czynu Spolecznego szeroko6ci od 2 m
do 2,5 m.
P.l-ukasz Bogucki zwrocrl siq z pytaniem, czy zadanie zostanie wykonane w roku
biezqcym.
Dyrektor - Andrzej Solonek powiedzial, ze dokumentacja powinna zostac wykonana
do konca sierpnia, wiqc nie ma zagrozenia i zadanie zostanie wykonane.

Z-ca nacz. Wydz. OSwiaty i Promocji - Urszula Soroka powiedziala, Ze
Stowarzyszenie ,,JesteSmy razem" z Kaluszyna otrzymalo dwie dotacje na realizaclq
zadan publicznych. Wyjasnila, 2e zarzqd Stowarzyszenia w dniu 27 stycznia br. zlo2yl
komplet dokument6w na ogloszony konkurs ofert i przyznane zostafy dwie dotacje w
kwocie 2.280 zNi 1.500 zl.Wydzial przygotowal umowy iw dniu, w ktorym miala byc
podpisana umowa z Krajowego Rejestru Sqdowego (31 marca br.) przyszedt odpis
wniosku o zmianq danych tego Stowarzyszenia, poniewaz Walne Zebranie
Sprawozdawczo-Wyborcze, ktore sig odbyfo 14lipca 2015 r. wprowadzilo zmiany do
statutu oraz uchylono zapis dot. kadencyjnosci wladz Stowarzyszenia. Dodala, 2e
jednym z zalqczntkow do oferty byl wydruk z KRS z adnotacjq zarzqdu, ze
oSwiadczaiE, 2e dane zawarle w KRS sq zgodne z aktualnym stanem faktycznym
I prawnym.
P. Urszula Soroka powiedziala,2e gdybysmy takq inform aqe z KRS mieli w dniu oceny
wnioskow to odpadtyby na etapie oceny formalnej. Informacja o tych zmianach w KRS
wplyngla na koniec marca. Dodafa, ze kwestia ta konsultowana byla z radcami
prawnymi, klorzy stwierdzili ,2e zloZone o6wiadczenia nie sq zgodne ze stanem
faktycznym i prawnym , w zwiqzku z powyzszym nie nalezy podpisac umow.

Wicestarosta Krzyszlof Plochocki dodal, 2e radca prawny stanql na
stanowisku, ze oferty powinny zostac odrzucone i nie mozna podpisac umow.

Zarzqd Powiatu podjqt decyzjg o odrzuceniu wnioskow i nie podpisywaniu ze
Stowarzyszeniem ,,Jestesmy razem" umow na realizaqg zadan pubIicznych.

Naczelnik Wydzialu Gospodarki NieruchomoSciami Wojciech Osinski
powiedzial, 2e w dniu 5 kwietnia przeprowadzono dodatkowe negocjacje z
wlascicielami nieruchomoSci o pow. 652 mkw. w Starej Wsi gm. Siennica. Negocjacje
zakonczyly sig wynikiem pozytywnym, bo uzgodniono kwotg odszkodowania w
wysokoSci 21,516 zl (33 zllmkw.). WyjaSnii, ze w dniu 11 kwietnia br. wplyngto pismo
informujqce, 2e wlasciciele nieruchomo6ci wycofujq zgodg w kwestii odszkodowania,
gdyz w swoich kalkulacjach nie uwzglgdnili rosnqcych na nieruchomosci drzew ('100
grabow) i chcq odszkodowania w wysokosci 30.000 zN.

P. Wojciech Osinski zaproponowal, zeby przychylic sig do ww. pisma izeby wlasciciele
zlo2yli wniosek do Starosty o ustalenie odszkodowania.

Zarzqd Powiatu przychylit siq do powyzszej propozycji.
Ustalono, ze kolejne posiedzenie odbgdzie siq 25 kwietnia br. o godz. 14.00.
Wicestarosta - Krzyszlof Piochocki poinformowal, 2e odbylo siq spotkanie w sprawie
organizaqi lgrzysk Samorzqdowcow, ktorych organizatorem bgdzie Gmina Siennica.
Termin zostanie ustalony.
Kolejno poinformowal, 2e podpisane zostalo wystqpienie pokontrolne do Zespotu
Szkol Agrotechnicznych w Minsku Maz.



Skarbnik Powiatu - Teresa Bqk wyjasnila,2e w Slad za zmiana kwot dotacji zostal
rowniez zmieniony plan dochodow budzetu panstwa zadania powierzonego nam z
zakresu administracji rzqdowej o kwotg 43.000 zli nale2y dokonac zmiany tego planu.
\N zwiqzku z powy2szym przygotowany zostal projekt uchwaiy zmieniajqcej plan
finansowy dochodow zwiqzanych z realizacjq zadan z zakresu administracji izqdowej
podlegajqcych przekazaniu do budzetu panstwa w 2016 roku.
Nastgpnie przeprowadzono glosowanie, w ktorym za podjqciem uchwaty czlonkowie
Zarzqdu glosowa li nastgpujqco :

- Starosta - Antoni Jan Tarczynski - za podjqciem uchwaty,
- Wicestarosta - Krzysztof Ptochocki - za podjgciem uchwaly,
- Czlonek Zarzqdu - t_ukasz Bogucki - za podjqciem uchwaty,
- Czlonek Zarzqdu - Piotr Wieczorek - za podjqciem uchwaty,
- Cztonek Zarzqdu - Marek Pachnik - za podjqciem uchwaly.
Glosow przeciwnych iwstrzymujqcych sig nie byto.

Zarzqd Powiatu podjqN uchwalg Nr 31 4t16 zmieniajqcq plan finansowy
dochod6w zwiqzanych z realizacjq zadan z zakresu administracji rzqAowel
podf egaiqcych przekazaniu do bud2etu panstwa w 2016 roku.

Skarbnik Powiatu poinformowala, 2e w ZS im. M. Sklodowskiej-Curie w Minsku Maz.
kwota wynikajqca z umow w roku budzetowym 2016 i latach nastgpnych
zabezpieczaiqcych ciqglosc dzialaniajednostki zmienila sig (dotychczas byla to kwota
100 000 zt) i jest to kwota 500 000 zl.
W zwiqzku z powy2szym przygotowane zostala nowa uchwala w sprawie udzielenia
upowaznienia dyrektorowi Zespolu Szkot im. Marii Sklodowskiei-Curie w Minsku
Mazowieckim.
Nastgpnie przeprowadzono glosowanie, w ktorym za podjqciem uchwaly czfonkowie
Zarzqdu glosowa li nastgpujqco :

- Starosta - Antoni JanTarczynski - za podjgciem uchwary,
- Wicestarosta - Krzysztof Ptochocki - za podjqciem uchwaly,
- Czlonek Zarzqdu - t_ukasz Bogucki - za podjqciem uchwaly,
- Czlonek Zarzqdu - Piotr Wieczorek - za podjgciem uchwaly,
- Cztonek Zarzqdu - Marek Pachnik - za podjqciem uchwaty.
Glosow przeciwnych iwstrzymujqcych sig nie byto.

Zarzqd Powiatu podjqN uchwaNq Nr 315/16 w sprawie udzielenia
upowa2nienia dyrektorowi Zespolu SzkoN im. Marii SkNodowskiej-Curie w Minsku
Mazowieckim.

Wicestarosta - Krzysztof Plochocki poinformowal,2e zloaony zostal wniosek do
Kuratora Oswiaty owyraZenie zgody na przedfu2enie na 1 rok kadencji dyrektor ZS
im. M. Sklodowskiej Curie w Mirisku Maz. - Krystynie Milewskiej-Stasinows1ie1.
Kurator pozytywnie zaopiniowal powyzszy wniosek.

Ad. 16
Protokot posiedzenia w dniu 30 marca 2016 r. zostal przyjqtyjednoglosnie.



4d.17
Zamkniecie pos iedze n ia.

Starosta - Antoni Jan Tarczyriski

Wicesta rost a - Krzy sztof Plochocki

Cztonkowie Zarzqdu'. t_ukasz Bogucki

Marek Pachnik

Piotr Wieczorek


